
PROTOKOt Nr 11/2018 

Obrad II Sesji Rady Gminy KOTUN 

odbytych w dniu grudnia 2018r 


Obrady sesji odbyty si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400 a zakonczyty si~ 0 godz. 1450. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W obradach uczestniczyto - 15 radnych, tj. 100% sktadu rady /Iista obecnosci 

w zatqczeniu do protokotu/. 

Porzadek obrad: 

1. 	 Otwarcie Obrad II Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja W6jta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako pod

staw~ obliczenia podatku rolnego na rok 2019 na terenie Gminy Kotun. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie wyboru metody ustalenia optaty za gospodarowanie odpa

dami komunalnymi oraz stawki tej optaty. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia stawki optaty za pojemnik odpad6w komunalnych 

powstajqcych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkujq mieszkancy, a powstajq 

odpady. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia wynagrodzenia W6jta Gminy Kotun. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie obciqzenia nieruchomosci gruntowej ograniczonym pra

wem rzeczowym. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

12. Dyskusja, sprawy r6zne. 

13. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

14. Zamkni~cie Obrad II Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Radna Gminy Anita Drabarek otworzyta obrady II Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzita quorum. 


Nast~pnie minutq ciszy zostata uczczona pami~c 0 zmartym w okresie mi~dzysesyjnym sottysie 


wsi Pier6g Januszu Dqbrowskim. Przywitata przybytych na sesj~: radnego Powiatu Siedleckiego 


Jana Kucia, W6jta-elekta Grzegorza G6rala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza 


Gminy Joann~ J~drzejewskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, sottys6w oraz 


radnych. 


Ad pkt. 2 


Uwag do porzqdku obrad nie wniesiono. 




Ad pkt. 3 

W6jt poinformowat, ze w okresie mi~dzy sesjami jego dziatalnosc wyglqdata nast~pujqCo: 


1. 	 Wydat 104 decyzje administracyjne, 28 postanowien, 18 zarzqdzen. 

2. 	 Konczy si~ proces modernizacji oswietlenia ul'icznego, kt6ry byt zaplanowany na ten 

rok. tqcznie zamontowano 285 nowych lamp ledowych w osmiu miejscowosciach. 

3. 	 Konczymy modern 'izacj~ dw6ch dr6g gminnych: w 'Marysinie i ulic~ Armii Krajowej 

w Kotuniu. 

4. 	 Przygotowujemy si~ do kolejnych inwestycj i. Trwajq juz przygotowania do nowych 

inwestycji. Trwajq prace projektowe na drogi. Mamy ztozony wniosek na modernizacj~ 

ulicy Reymonta w Kotuniu . Starostwo obiecuje wydac decyzj~ w tym tygodniu. 

W pozostatych przypadkach zakonczono podziaty dziatek i ztozono wniosek 

o zezwolenie wodnoprawne. 

5. 	 Jednostka OSP Zeliszew odebrata juz nowy samoch6d pozarniczy. Przyjad q dzisiaj, 

abysmy mogli go zobaczyc. Wartosc tego samochodu, to kwota okoto 850 tysi~cy 

ztotych, w tym z naszego budzetu 200 tysi~cy ztotych, 130 tysi~cy z budzetu 

wojew6dztwa, 100 tysi~cy Komenda Gt6wna PSP, 400 tysi~cy WOjew6dzki Fundusz 

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej . 

Ad pkt. 4 


W6jt ztozyt wniosek 0 wprowadzenie do przedstawionego projektu autopoprawki w brzmieniu 


jakie przedstawit radnym na pismie. Catv projekt uchwaty zostat szczeg6towo om6wiony na 


spotkaniu z radnymi przed sesjq. W wi~kszosci Sq to zmiany kosmetyczne, zarowno po stronie 


dochod6w jak i wydatk6w. Nast~pnie odczytat uzasadnienie do projektu uchwaty. 


Uwag an i pyta nnie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania imiennego projektu Uchwaty Nr 11.12.2018 


w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) 


w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


W6jt wyjasnit, ze kolejny projekt uchwaty dotyczy okreslenia kwoty wyjsciowej do ustalenia 


stawki podatkowej przy obliczaniu podatku rolnego. W nast~pnym roku proponuje utrzymac 


stawk~ z tego roku, czyli 50 zt za 1 kwintal ceny skupu zyta. 


Uwag ani pytan nie wniesiono . 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania imiennego projektu Uchwaty Nr 11.13.2018 


w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako podstaw~ obliczenia 


podatku rolnego na rok 2019 na terenie Gminy Kotun. Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie 


(za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 


W6jt Grzegorz Goral wyjasnit, ze ogtoszono i rozstrzygni~to przetarg na wyb6r firmy, kt6ra 


b~dzie zbierata odpady w Gminie Kotun od nowego roku. Wyniki przetargu zmusity Gmin~ do 


korekty wczesniejszych stawek za te ustugi. Cena ustugi wzrasta z 35 tysi~cy miesi~cznie do 


kwoty ponad 84.400 zt. Jest to najnizsza oferta w tym przetargu i przedstawiona zostata przez 


ZUO z Siedlec. tqcznie roczna obstuga gospodarowania odpadami komunalnymi wynosi 




1.012.994 zt. Jest to powszechna tendencja w catym naszym kraju. Przedsi~biorstwa nie majq 

gdzie sprzedac zebranych surowc6w wt6rnych, wprowadzono nowe optaty za magazynowanie 

lub czasowe przetrzymywanie odpad6w. Dodatkowo wwozi si~ do kraju ogromne ilosci 

odpad6w z zagranicy. To wszystko sprawia, ze ceny za te ustugi b~dq rosty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania imiennego projektu Uchwaty Nr 11.14.2018 


w sprawie wyboru metody ustalenia optaty za gospodarowanie odpadami 


komunalnymi oraz stawki optaty. Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w (za-14, 


przeciw-l) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


W6jt wyjasnit, ze sytuacja wyglqda analogicznie jak w punkcie wczesniejszym. 


Nast~pnie odczytat propozycje nowych stawek za odbi6r nieczystosci z nieruchomosci, na 


kt6rych nie zamieszkujq mieszkancy. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania imiennego projektu Uchwaty Nr 11.15.2018 


w sprawie ustalenia stawki optaty za pojemnik odpad6w komunalnych powstajqcych na 


nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkujq mieszkancy, a powstajq odpady. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek stwierdzita, ze radni zapoznali si~ przedstawionym 


projektem uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania irniennego projektu Uchwaty Nr 11.16.2018 


w sprawie okreslenia wynagrodzenia W6jta Grniny Kotun. Uchwata zostata podj~ta 


jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


W6jt wyjasnit, ze sprawa dotyczy dziatki drogowej gminy w Kotuniu przy ulicy Polnej. 


Notariusz zazyczyt sobie, aby osoba kt6ra zamieszka przy tej dziatce uzyskata od Gminy Kotun 


prawo korzystania z naszej dziatki jako dziatki dojazdowej. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat W6jta, czy sprawa dotyczy tej jednej 


dziatki, czy innych w przysztosci tez. 


- W6jt wyjasnit, ze sprawa dotyczy tylko jednej dziatki i jednego wtasciciela. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski kontynuujqc swojq wypowiedi zapytat 


o przypadek dziatki, kt6ra nie ma dost~pu do drogi poniewaz graniczy bezposrednio z rowem. 


Jak w takim stanie rzeczy nalezy si~ zachowac. 


- W6jt wyjasnit, ze w przypadku row6w sprawa jest bardziej skomplikowana, poniewaz 


w wi~kszosci przypadk6w rowy nie majq uregulowanego stanu prawnego. Najpierw nalezy 


uzyskac prawo wtasnosci do rowu, aby miec bezposredni kontakt z drogq. 




Uwag ani pytan nie wniesiono. 


Przewodniczqca Rady przystqpita do gtosowania im,iennego projektu Uchwaty Nr 11.17.2018 


w sprawieobciqzania nieruchomosci gruntowej ograniczonym prawem rzeczowym. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 


- Radny powiatowy Jan Kuc poinformowat, ze przyjechat na t q sesj~ bezposrednio po 


zakonczeniu sesji powiatu. W dni dzisiejszym zostat wybrany nowy Starosta Siedlecki w osobie 


Pana Karola Tchorzewskiego. Wicestarostq zostata Pani Matgorzata Cepek. Powotano takze 


komisje powiatu. B~dzie on pracowat w dwoch komisjach: Infrastruktury oraz Skarg 


i Wnioskow. Wyrazit opini~, ze jego zdaniem wspotpraca powinna przebiegac prawidtowo. 


Ze wstydem przyznat, ze jego wniosek do projektu budzetu na przyszty rok jest znacznie 


ubozszy nii radnego Barttomieja Kurkusa. Nalezy zatem sqdzic, ze wi~kszosc z tych obietnic 


zostanie dotrzymana. Poprosit Wojta, aby nawi'qzat wspotprac~ z nowym Starostq. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski stwierdzit, ze szkoda, ze na tej sesji nie ma 


radnego powiatowego Barttomieja Kurkusa, bo mogtby na biezqco wypowiedziec si~ na temat 


nowej wspotpracy na rzecz Gminy Kotun. 


- Wojt stwierdzit, ze asfalt nie ma koloru politycznego i ma nadziej~, ze w tej dtuzszej 0 rok 


kadencji uda si~ zrobic na terenie Gminy Kotun co najmniej tyle samo, co w tej poprzedniej. 


Ze swej strony obiecat ch~c dobrej wspotpracy z nowym starostq i nowq rad q powiatu dla 


dobra wszvstkich mieszkancow gminy Kotun. Znamy zalety nowego Pana Starosty jako 


doswiadcwnego samorzqdowca i dlatego jestesmy zdania, ze zostat wybrany najlepszy 


kandydat na to stanowisko. Nast~pnie przedstawit kilka potrzeb drogowych, ktore Sq konieczne 


do wykonania juz w najblizszym czasie. 


- Radny Jan Kuc stwierdzit, ze jesli tylko zostanq przedstawione przez powiat korzystne 


rozwiqzania dla mieszkancow Gminy Kotun, to zagtosuje za nimi. Nie b~dzie oglqdat si~ na 


dyscyplinE! klubowq, jak to nieraz w poprzedniej kadencji, robita opozycja. 


Ad pkt. 11 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek stwierdzita, ze na poprzedniej sesji Rady radni nie wniesli 


zapytan ani interpelacji do Wojta, na ktore powinien w tej cz~sci obrad odpowiadac. 


Ad pkt. 12 


- Sottys w~ Zel:iszew Duzy Stawomir Ceranka w imieniu mieszkancow i strazakow podzi~kowat 


radnym i Wojtowi za nowy samochod bojowy dla ich strazy. 


- Sottys w~ Koszewnica Zbigniew Czarczynski w imieniu Wojta i komitetu organizacyjnego 


zaprosit wszystkich na Mikotajki Charytatywne, ktore odb~dq si~ w najblizszq niedziel~ 0 godz. 


12.00 w budynku "B" Zespotu Oswiatowego w Kotuniu, przy ulicy Polnej. Dochod z imprezy 

zostanie przekazany na dalsze leczenie Lenki Rybak. Lenka robi bardzo duze post~py dzi~ki 

rehabilitacji, dlatego wiemy, ze nasza pomoc na sens. 

- Wojt zaprosit na wigili~ samorzqdowq w dniu 18 grudnia 2018 roku 0 godz. 15.00 w sali 

"Wodnik" w Kotuniu. Poprosit 0 potwierdzenia uczestnictwa . Poprosit takze wszystkich 

o pozostanie na sali obrad i zaczekanie na strazakow z Zeliszewa, ktorzy wyjezdzajq teraz 

z Siedlec. Wspomniat takze, ze rzez trzy kolejne lata starano si~ tak spiqc wniosek, aby 

pozyskac jak najwi~cej srodkow zewn~trznych na zakup tego samochodu. Jest on bardzo drogi 

i wyposazony na bardzo wysokim poziom,ie tqcznie z kamerq termowizyjnq, ktora jest tylko na 



wyposazeniu jednego wozu strazy panstwowej w Siedleaeh. Jet to praea bardzo wielu osob. 


Nast~pnie obieeat, ze w kolejnyeh lataeh b~dzie si~ starat, aby i kolejne jednostki wymienity 


swoje stare samoehody na nowe jednostki. Jest dla naszego bezpieezenstwa bardzo wazna 


kwestia. 


- Radny Jaeek ptoehoeki korzystajqe z obeenosei radnego powiatowego poprosit 0 napraw~ 


skrzyzowania drog powiatowyeh w miejseowosei Koszewniea . 


- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojeeki zapytat w kwestii nowyeh een za wywoz odpadow 


komunalnyeh, ezy jest to ustawa ezy uehwata zmieniajqea . Bo jesli jest to uehwata, to poprosit 


Wojta 0 przygotowanie odpowiednieh ogtoszen dla mieszkaneow w tej sprawie. 


- Wojt stwierdzit, ze przygotuje takie ogtoszenia. Wyjasnit takze, ze zgodnie z ustawq 


o utrzymaniu porzqdku i ezystosei w gminie koszty obstugi gospodarowania odpadami 


komunalnymi muszq bye przetozone na mieszkaneow. wptywy i wydatki z tego tytutu musza 


si~ bilansowae. Gmina nie moze na ten eel wydae srodkow finansowyeh z innego dziatu 


budzetu. Kwota, ktora wynika z przetargu musi bye pokryta z optat. Gmina ani radni nie 


ponoszq odpowiedzialnosei za to, ze rosnq koszty przedsi~biorstw zbierajqeyeh odpady, ze 


rosnq eeny paliw i naktadane Sq nowe podatki na przedsi~bioreow. Obieeuje si~, ze b~dq 


doptaty do een prqdu moze doezekamy takze doptat do een wywozu odpadow. 


- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojeeki jeszeze raz poprosit 0 ogtoszenie w tej sprawie. 


- Sottys wsi t~ki Stanistaw Kukla zapytat Wojta ezy zmienia si~ firma, ktora b~dzie odbierata od 


mieszkaneow odpady. 


- Wojt Grzegorz Goral poinformowat, ze od nowego roku obstugiwae nas b~dzie firma ZUO 


z Siedlec. 


- Sottys wsi Ryezyea Zygmunt Ponikowski zapytat, kto b~dzie ptaeit za posesje, na ktoryeh nie 


zamieszkujq mieszkaney. 


- Wojt wyjasnit, ze wtaseieiel posesji. 


- Sottys wsi Ryezyea Zygmunt Ponikowski stwierdzit, ze jest u niego taka posesja, ktorej 


wtaseieiel mieszka w todzi a na jego posesji tworzy si~ dzikie wysypisko. 


- Wojt stwierdzit, ze ehyba mowimy tu 0 mentalnosei ludzi . Takieh miejse jest bardzo duzo nie 


wymieniajqe juz rowow przydroznyeh. Stwierdzit, ze nie rozumie mentalnosei takieh ludzi, 


poniewaz optata uiszezana jest ryezattowo od mieszkanea. Nie jest wazne ezy wystawi jeden 


ezy dziesi~e workow odpadow. 


- Radna Barbara Ornoeh zapytata, ezy zmieni si~ ez~stotliwose odbioru odpadow od 


mieszkaneow. 


- Wojt poinformowat, ze zasady odbioru odpadow od mieszkaneow nie zmieni q si~. 


- Sottys wsi t~ki Stanistaw Kukla zapytat, ezy b~dzie jakas zmiana dotyezqea PSZOK-u. 


- Wojt stwierdzit, ze b~dzie tak jak poprzednio ezynny co sobot~. 


Innyeh gtosow w dyskusji ani spraw roznyeh nie by to. 

Ad pkt. 13 

Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu 

jawnym. 

Ad pkt. 14 



Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Anita Drabarek podzi~kowata 

wszystkim za przybycie i udziat w sesji. Nast~pnie zamkn~ta obrady II sesji Rady Gminy Koturl. 


